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ZAPISNIK  
SA 20. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

20. sjednica VMO Vojak održana je 21. siječnja 2024. (utorak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Ostojić, predsjednik VMO 
- Marino Mataija, zamjenik predsjednika VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Nela Valerjev Ogurlić, članica VMO 
- Artur Moraal, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
 
Zapisnik sa 19. sjednice usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pričamo o Vojaku- izvještaj o programskoj aktivnosti 
2. Advent na Vojaku- izvještaj o programskoj aktivnosti 
3. Izvještaj o radu Vijeća MO Vojak za 2024. godinu- usvajanje 
4. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
5. Tekuća komunalna problematika 
6. Razno  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

Vijeće mjesnog odbora Vojak je kroz 2024. godinu održalo tri ciklusa predavanja o Vojaku. 
Prvo predavanje održano je u OŠ Vladimir Gortan 11. listopada, a gosp. Srđan Škunca 
obradio je temu „Kako se gradila Deksa“. U subotu 12. listopada održana je edukativna 
šetnja pod stručnim vodstvom gosp. Theodora de Canzianija na kojoj su sudionici mogli 
saznati nešto više o povijesti Vojaka i njegovog susjedstva na Krimeji i Trsatu. Predavanje 
o „Modernom licu Vojaka“ održano je 13. prosinca u prostorijama MO Vojak pod vodstvom 
gđe. Lidije Butković Mićin. Vijeće je također odabralo reprezentativne povijesne fotografije 
Vojaka koje su isprintane u velikom formatu i koje će biti izložene u prostorijama mjesnog 
odbora u 2025. godini. 



 Uz suglasnost UO za poslove gradonačelnika, gradskog vijeća i mjesnu samoupravu, 
Odsjeka za mjesnu samoupravu sredstva u iznosu od 100,00EUR poticajnih donacija 
iskorištena su na poziciji PR06258 Ostale usluge za podmirenje troškova ispisa fotografija 
na accufoamu. Za realizaciju programske aktivnosti utrošeno je 900,00EUR.  

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno usvojilo Izvještaj o 

programskoj aktivnosti Pričamo o Vojaku. 
 
 
 
AD 2 

Vijeće mjesnog odbora Vojak je u nedjelju 15. prosinca organiziralo Advent na Vojaku koji 
se održao u ulici Prilaz Vladimira Gortana i u caffe baru „Light“. U sklopu adventa 
postavljeno je veliko božićno drvce u Parku dobrosusjedskih odnosa koje su Vijećnici i 
volonteri ukrasili prigodnim ukrasima. Uslijedilo je druženje i okrjepa uz glazbeni program 
koji je priredio Damir Badurina. 

 Uz suglasnost UO za poslove gradonačelnika, gradskog vijeća i mjesnu samoupravu, 
Odsjeka za mjesnu samoupravu sredstva u iznosu od 200,00EUR poticajnih donacija 
iskorištena su na poziciji PR06260 Ostali nesp. rash. posl.za podmirenje troškova kupnje 
božićnog drvca. Za realizaciju programske aktivnosti utrošeno je 879,48EUR. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno usvojilo Izvještaj o 

programskoj aktivnosti Advent na Vojaku. 
 
 
 
AD 3 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak je tokom 2024. godine održalo 11 sjednica s ukupno 49 točaka 

dnevnog reda. U 2024. godini održano je šest programskih aktivnosti: Dan žena (ožujak), 
Dan MO (listopad), Doček Sv. Nikole (prosinac), Čisti Vojak (studeni), Pričamo o Vojaku 
(listopad-prosinac) i Advent na Vojaku (prosinac). Za realizaciju programskih aktivnosti 
utrošeno je ukupno 3.987,14EUR, a programe je posjetilo 530 građana. 

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno usvojilo Izviješće o 

radu Vijeća mjesnog odbora Vojak za 2024. godinu . 
 
 
 
AD 4 
AD 4.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu građana koji je upućen 

Gradonačelniku, a vezano za uklanjanje bespravno podignutog zida i metalne ograde kod 
zgrade na adresi Slavka Krautzeka 84. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 

 
AD 4.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu ovlaštenog predstavnika 

stanara zgrade na adresi Mihanovićeva 38 koji moli da se drvena klupica ispred zgrade 



zbog dotrajalosti zamijeni novom. Iz Odsjeka zajedničkih komunalnih djelatnosti dobivena 
je informacija kako će klupa biti zamijenjena kroz redovno održavanje. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
AD 4.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu građana koji KD Čistoći 

predlaže da se u ulici Nike Katunara kod trafostanice postave dodatni spremnici za 
razvrstavanje otpada i postolja za fiksiranje istih. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 4.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu KD Čistoće u kojem Vijeće 

obavještavaju o radovima na sanaciji prilazne staze i stubišta u ulici Drage Šćitara kod kbr. 
16. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 4.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o upitu građana vezano za prijedlog 

Malih komunalnih akcija da se uredi oborinska odvodnja uz zgradu na adresi Drage Šćitara 
22, 24 i 26. Predlagatelju je poslan odgovor kako zahvat nije usvojen za realizaciju u 2025. 
godini zbog nedostatka sredstava, ali će biti ponovno razmotren za realizaciju u 2026. 
godini. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 4.6. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu upućenom UO za komunalni 

sustav i promet vezano za devastaciju zelenila prilikom izvođenja radova na projektu 
Aglomeracije Rijeka. U ulici Slavka Krautzeka je prilikom izvođenja iskopa došlo do 
oštećenja velikog broja grmova uz kolnik i nogostup. Od nadležnih službi je zatraženo da 
se izvođača upozori na očuvanje postojećeg zelenila te da se odmah po završetku radova 
zasadi novo zelenilo na mjestima gdje je isto oštećeno. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
AD 4.7. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu građanke koja moli da se u 

ulici Nike Katunara postavi prometno ogledalo koje bi služilo većoj preglednosti kada se 
vozači iz slijepog odvojka ulice uključuju na glavnu prometnicu. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno odlučeno da se 

zahtjev uputi Rijeka plusu na očitovanje. 



 
 
AD 5 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, podsjetio je prisutne o problematici sigurnosti 

pješaka u ulici Prilaz Vladimira Gortana. U veljači 2024. godine na toj lokaciji dogodile su 
se dvije prometne nesreće u kojima je jedna osoba smrtno stradala dok je u drugoj nesreći 
osoba zadobila teške tjelesne ozlijede. Vijeće je obzirom na navedeno prema 
Gradonačelniku i gradskim službama uputilo dopis s molbom da se u ulici osigura pješačka 
zona koja bi povećala sigurnost pješaka, naročito djece koja onuda prolaze prilikom odlaska 
u školu. Nadležne službe izvršile su izvid na terenu no Vijeće nije dobilo njihovo očitovanje 
do siječnja 2025. godine. Slijedom navedenog upućen je dopis Gradonačelniku u kojem ga 
se moli da Vijeće primi na sastanak na kojem će se razmotriti mogućnosti postupanja i 
povećati sigurnost pješaka u ulici Prilaz Vladimira Gortana.  

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 

AD 6 
Nije bilo prijedloga.    
  
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 4 (četiri) stranice. 
 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                         Saša Ostojić 


